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Vragen & Antwoorden

Vragen
Antwoorden

In september 2019 heeft de raad met grote meerderheid een motie aangenomen voor verlenging van 
kleinschalige horeca op het Molenpad 2 in Ouderkerk. Tijdens de raadsvergadering is in meerderheid 
tegen het voorstel voor een klein bestemmingsplan met horecabestemming op het Molenpad 
gestemd. Er is onrust bij veel inwoners dat de biertuin bij de Amstelbocht niet meer open zal gaan. 
Daarom twee vragen: 

1) Kan de wethouder aan de raad en de inwoners uitleggen waarom het raadsvoorstel niet is 
aangenomen en dus de motie niet is uitgevoerd? 
2) Kan de wethouder aangeven welke mogelijkheden er in de gemeente zijn voor kleinschalige 
horeca?


